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Styremøte i Hasle Løren, Fotball 
 

 

 
        vi tilbyr idrettsglede 
 

 
Dato: Sted: Møteleder: Referent: 
2017-12-20 Klubbhuset Svein Sletten Svein Sletten 
Tilstede: Svein Sletten, Anniken Bjørnø, Andreas Brekke og Nils Mosvold  
Forfall: Jan Strøm-Larsen og Åshild Skårland 
Forkortelser:  
 

   
Sak Ansvar Når 
   

 
Styremøtet ble gjennomført fra kl 1915-2100. 

  

 
Saker til behandling: 
1. Gjennomgang av referatet fra forrige møte: 

- Svein refererte fra møtet. 
 
2. Gjennomgang av møtet i Hovedstyret 

- Svein refererte fra møtet. 
 

3. Innspill fra Dommeransvarlig 
- Ber om å øke dommeravgiften for 9er dommere med kr 50,-. Styret er 

enig i dette. 
- Ønsker ikke ansvaret for regiondommere, og styret er enig i dette. 

Styret sjekker ut hva dette ansvaret innebærer av aktivitet. 
- Dommeransvarlig disponerer årsklasser og dommere fritt. Styret har 

ikke behov for å instruere på dette. 
 

4. Forberedelser fra valgkomiteen 
- valgkomiteen gjennomgikk arbeidet så langt. Så langt ser det bra ut i 

forhold til å fylle vervene i det utvidede fotballstyret. 
 

5. Fotografering av lag  
- Fotoekspressen ønsker å tilby fotografering i fotballen. Det har ingen 

økonomisk binding for klubben. Styret har ingen motforestillinger til 
dette, og gir fotoekspressen tibakemelding. 

 
6. Medlem til sponsorgruppen i H-L IL 

- Fotballgruppen er veldig positiv til dette, og vil ha et medlem på plass 
etter årlig møte i gruppen.  
 

7. Årshjul 
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- Styret besluttet at det settes av et eget dedikert møte 17. januar kl 
19.00-21.30 for å få dette på plass. Daglig leder og sportslig leder 
inviteres til møtet. 

 
8. Evt. 

- Andreas gir tilbakemelding til sportslig leder etter spillermøte i -04. 
- Trenersituasjonen – Svein gir sportslig leder tibakemelding 

 
Fotballstyremøter: 
- 17. januar årshjul – ber om at samtlige i styret møter 
- 24. januar – referent Åshild  

 
 


